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Zápis z jednání 
 
 
 
Jednání Místní komise Míkovice č.9/2019 
 

Komise Míkovice 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 10.12.2019 

Mgr.Martina Dočekalová - předsedkyně A 

Pavel Zpěvák - místopředseda A 

Marcela Jurásková A 

Ing.Pavel Obdržálek A 

Antonín Fianta A 

Radek Dostálek A 

Karel Kocourek A 

Marie Mařáková A 

Pavel Škrášek O 

Ing.Antonín Zpěvák A 

Ing.Adéla Ilenčíková O 

 Dagmar Vítková - tajemnice A 

  

 

Program jednání: 

1. Zahájení a schválení programu 

2. Projednání odpovědí na minulé podněty    

3. Nové podněty a návrhy 

4. Závěr 

 
 
Ad 1)  
Jednání zahájila předsedkyně komise Mgr. Dočekalová a byl odsouhlasen výše uvedený program jednání. 
 
Ad 2)  

- 8/3/2019  Osvětlení v ulici U Mlýna 
Po projednání zaslaných podkladů a negativního stanoviska dotčených majitelů pozemků, kde mají 
být osazeny nové sloupy VO, žádá komise na příští její zasedání (tj.10.12.2019 v 18.00 hod.) o 
účast vedoucího SMM ( případně odpovědného pracovníka), za účelem vyřešení rozporu. Dle 
názoru komise – pokud je dostatek místa pro vedení VO, měl by být dostatek místa i pro osazení 
sloupů VO. 
O: SMM ZM: V současné době projektant prověřuje umístění vedení a sloupů po pravé straně 
vozovky, z důvodů negativního stanoviska vlastníků pozemků po levé straně vozovky. Jelikož je zde 
velká hustota sítí, je nutné prověřit vyjádření síťařů. Jakmile budeme mít technické řešení od 
projektanta, budeme MK Míkovice informovat o dalším postupu. 
Komise bere na vědomi 
 

- 6/4/2019  Doručování městského zpravodaje 
Při doručování posledního zpravodaje zaznamenáno zlepšení rozsahu dodávek do jednotlivých 
domácností.  
Dále ve sledování. 
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Ad 3) 
1. Předsedkyně komise vstoupila v jednání se zástupcem odboru investic, ing.Bačou, z důvodu 

nevhodnosti umístění 2ks nových stromů při rekonstrukci návsi. Takto umístěná zeleň brání zhotovení 
pódia, případně umístění atrakcí v době oslav (dožínky, hody) 
O:Odbor investic 

2. Byly vzneseny dotazy občanů na opětovné umístění skříňky pro vyvěšení úmrtního oznámení 
v souladu se stávajícím mobiliářem. 
Komise požaduje informaci, komu jsou  určeny nové vitríny (doposud využívali hasiči, Klub kultury a 
místní spolky). Komise žádá o přidělení 1 vitríny. 
O:SMM 

3. Požadavek MK Míkovice – pokud bude vyžadováno vyjádření MK k záměru o odprodeji některých 
pozemků místní části, je zapotřebí , aby byla MK  o tomto včas informována, aby toto mohla řádně 
projednat. 
O: Majetková komise 

 
4. Komise požaduje přehodnocení přístupu k realizaci vánoční výzdoby v místní části, vzhledem k nové 

realizované úpravě středu návsi. Přehodnocením komise rozumí umístění odpovídající výzdoby, 
z které nebude  patrné, že se jedná o zbytky nevyužité jinde. 
O:SMM 

               
Ad 4)  
Paní předsedkyně poděkovala všem členům za účast na jednání. 
Další jednání MK se uskuteční 14.1.2020 

 
Zapsal:     Dagmar Vítková – tajemnice komise 
Ověřil:      Mgr. Martina Dočekalová  - předsedkyně komise 
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